
V dňoch 2. a 3. marca 2015 sa na Prešovskej univerzite v Prešove uskutočnilo 11. rokovanie 

výboru Združenia VŠaPRO.  

V úvode rokovania sa členom výboru prihovoril prof. RNDr. René Matlovič, PhD., 

rektor Prešovskej univerzity, ktorý zdôraznil, že univerzita plní významnú funkciu 

v miestnom a regionálnom rozvoji v príprave študentov a  je druhým najväčším 

zamestnávateľom v regióne. Poďakoval OZPŠaV sa vyjednanie zlepšenia platových 

podmienok pre zamestnancov vysokých škôl. 

Ing. Pavel Ondek, predseda zväzu vo svojom vystúpení hovoril o aktuálnych 

aktivitách zväzu vedúcich k zlepšeniu mzdových i pracovných podmienok zamestnancov 

verejných vysokých škôl, kolektívnom vyjednávaní vyššieho stupňa a rozpočtu pre vysoké 

školy v roku 2015. 

O činnosti Združenia VŠaPRO od 22. októbra 2014 do 2. marca 2015, tiež o  metodike 

rozpisu dotácií pre vysoké školy na rok 2015 po prerokovaní v Slovenskej rektorskej 

konferencii a Rade vysokých škôl informoval doc. Ing. Miroslav Habán, PhD., predseda 

združenia. Členovia výboru sa ďalej zaoberali prípravou 7. zjazdu OZ PŠaV na Slovensku, 

čerpaním rozpočtu za rok 2014 a návrhom rozpočtu združenia na rok 2015. V závere predseda 

združenia vyslovil poďakovanie Mgr. Jánovi Miklušovi za vynikajúcu organizáciu podujatia, 

tiež vedeniu univerzity za umožnenie rokovania v reprezentačných priestoroch Prešovskej 

univerzity. 

 

 


